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Interjú Zsák Péterrel, a TTK HÖK újonnan megválasztott elnökével 

„Helyre kell hozni, amit a 
korábbiakban elrontottunk" 

- Megválasztásodat követően nagy ak-
tivitással és lelkesedéssel vágtál bele a 
munkába, részt vettél a JATE Napok 
szervezésében, s úgy tűnik, sokadik 
próbálkozásként végre valóban elin-
dulhat a NewTone című tétékás lap... 

- Valóban, mivel úgy gondolom, 
nagyon fontos, hogy a hallgatók el-
ső kézből kapjanak információt az 
őket érintő kérdésekről, hisz a 
Bursa Hungaricáról, a nyelvvizsgá-
ról, a diákhitelről szóló hírek nem 
biztos, hogy eljutnak minden érin-
tetthez. Korábban csak plakátokon 
tudtuk tájékoztatni hallgatóinkat, 
most végre itt lesz a lehetőség. 
Vainel Gergely TTK HÖK-kép-
viselőt kértem fel a munka koordi-
nálására, hisz ő amellett, hogy 
programozó matematikus, kom-
munikáció szakos hallgató is. 
A rendszeresen megjelenő New-
Tone mellett tervezzük, hogy a leg-
rangosabb cikkekből mondjuk 
Acta Naturalica címmel évkönyvet 
jelentessünk meg. Kezdeményezé-
sünk az EHOK és a dékáni vezetés 
támogatásával valósult meg, hisz ők 
is nagy hátrányként értékelték ezt 
a kommunikációs szakadékot. 

- TTK HÖK-elnökként mit tartasz a 
legfontosabb megvalósítandó célnak a 
karon és - mint az Egyetemi Tanács 
tagja - az egyetemen? 

- Helyre kell hozni, amit a koráb-
biakban elrontottunk. Azaz átlát-
hatóvá kell tenni a HÖK munká-
ját, mert a hallgatók nem látják, 
nem értik mi miért történik. En-
nek érdekében indítottuk el annak 

idején elődömmel, Németh Lé-
nárddal a Hallgatói Mozgalom cí-
mű általánosan művelő kurzust, 
melyen olyan kérdésekről beszél-
tünk, melyekről egy este megtar-
tott spontán hallgatói fórumon az 

érdektelenség miatt nem lett vol-
na lehetőségünk. Nyugodtan állít-
hatom: csak pozitív visszajelzése-
ket kaptunk mind az előadók, 
mind a hallgatók részéről. Ez a 
kezdeményezés tehát eredményes 
lépés volt azért, hogy tovább javít-
suk a kar és az egyetemi vezetés, 
az oktatók és a hallgatók, a hallga-
tók és hallgatók közti viszonyt, 
mert ezen a téren valóban messze 
vagyunk az ideálistól. 

-Milyen eszközök állnak rendelkezé-
sedre, hogy ezt a szándékot eredménye-
sen képviseld? 

- Látni kell, hogy az egyes karok 
eltávolodtak egymástól, nincs egy-

séges SZTE-hallgatói tudat. Ez 
persze nem meglepő, hisz még 
csak az integráció elején tartunk. 
Amint azt a rektor úr is megfogal-
mazta, tíz évnek el kell telnie ah-
hoz, hogy eredményessé váljanak 
ez irányú erőfeszítéseink. Ez lehe-
tett az oka, hogy korábbi kezde-
ményezésünk, melynek célja egy-
s é g e s e g y e t e m i g ó l y a t á b o r 
megvalósítása volt, csak részsiker-
rel jártak. Úgy tűnik, erre most 
más karok részéről is fogadókész-
ség mutatkozik és a gondolatot az 
EHOK is felkarolja. De van mit 
tennünk saját házunk táján is: visz-
sza kell hoznunk a tétékás „életké-
pet": így TTK-s Bált tartottunk, s 
szeretnénk saját kari gólyatábort is 
rendezni hagyományteremtő jel-
leggel. Amint arra már utaltam, 
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rendkívül fontosnak tartom, hogy a 
hallgatók lássák, milyen munkát 
végzünk, s ne úgy tekintsenek 
ránk, mint esetleg 3-4 éve, amikor 
egyszerűen csak a mobiltelefonról 
azonosították a hökösöket. Szeret-
nénk elérni, hogy mindenre rálátá-
suk legyen, amivel foglalkozunk. 
E célt szolgálja a nyolctagú Diák-
jóléti Bizottság felállítása is a 
TTK-n, amelyben Körmöczi 
László dékánhelyettes mellett az 
egyes tanszékcsoportokat ill. a 
környezettudományi intézetet 
képviselő hallgatók vesznek részt. 
A szociális támogatások bírálata te-
hát függetlenedik a Hallgatói Ön-
kormányzattól. 

- Milyen a viszonyod az EHÖK-kel és 
más kari HÖK ill. Vezető Testületek-
kel? 

- A viszonyt jónak érzem. Az SZTE 
nagyon sokszínű, ugyanakkor az 
EHÖK Elnökségének ülésein 
minden kar képviselője rendszere-
sen jelen van, a karok így tudomást 
szereznek egymás rendezvényei-
ről. így megvalósul az SZTE-n az 
egységes hallgatói képviselet, az 
esetleges érdekkülönbségek elle-
nére a karok közötti ellentétek 
nem mélyek. 

- Végezetül egy személyes kérdés: ho-
gyan képzeled el a jövődet a következő 
évtizedben? 

-Miu t án lediplomáztam vegyész 
szakon, szeretnék programozó ma-
tematikus-hallgatóként az Egyete-
men maradni, hisz ez a képzés 
nemcsak érdeklődési körömnek 
felel meg, de biztos álláslehetőség-
gel is kecsegtet. Egyébként min-
dig is szerettem emberekkel fog-
lalkozni, olyan munkára vágyom 
tehát, ahol ezt a tevékenységemet 
folytathatom. 
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Tanulmányi hitel 
Igénybe veheted, ha: 

> Tanulmányokat folytatsz valamely hazai állami-, illetve magán 
felsőoktatási intézményben (egyetemen, főiskolán vagy akkredi-
tált felsőfokú szakképző iskolában) nappali, esti vagy levelező ta-
gozaton, illetve távoktatásban veszel részt 

> van OTP Junior vagy Lakossági Folyószámlád, és 
> a számládra rendszeres jövedelem-átutalás érkezik, vagy a hitel 

visszafizetésében - például szülő, testvér, nagyszülő - segítenek 

A hitel kamata: 14 % THM: 15,15 % 

A hitelért sem kezelési költséget, sem rendelkezésre tartási 
jutalékot, sem pedig hitelbírálati díjat nem számít fel az OTP Bank. 

A hitel összege: 50.000 és 150.000 forint között lehet. 

Futamideje: 5 hónap (februártól júniusig, szeptembertől januárig) 

A hitelkérelmet a megfelelő dokumentumokkal együtt bármely 
Junior vagy Lakossági Folyószámlát vezető OTP Bankfiókban 
benyújthatod. 

További információkat találsz az OTP Bank Rt. honlapján: 
www.otpbank.hu 

http://www.otpbank.hu

